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Betreft: artikel 40 vragen over de capaciteit van politie en Handhaving in Dordrecht 
 
Dordrecht, 7 november 2020, 
 
Geacht College, 
 
Onlangs heeft burgemeester Kolff laten doorschemeren dat inzake de inzet van politie en 
boa’s veel nadruk zal liggen op het handhaven van de geldende coronamaatregelen.  
Vanwege capaciteitsproblemen is het mogelijk dat andere veiligheidstaken op een lager pitje 
komen te staan. 
 
De PVV is van mening dat iedere Dordtenaar recht heeft op een veilige, alsmede leefbare 
stad en vindt het onacceptabel als door capaciteitsproblemen andere veiligheidstaken 
mogelijk blijven liggen. Wat onze fractie ook zorgen baart is dat onlangs politiebureau 
Groenmarkt is gesloten, waardoor er in de binnenstad geen politiebureau is. 
 
Columnist Kees Thies van het Algemeen Dagblad liet in zijn column op 30 juli 2020 weten 
n.a.v. de voorgenomen sluiting van politiebureau Groenmarkt dat de politie bijeenkomsten 
met burgers organiseerde onder het motto ‘Vernieuwend werken.’ Daar zou onder andere 
de vraag zijn voorgelegd ‘Hoe krijg je de politie dichter bij de mensen?’ De uitkomst zou zijn 
geweest dat Dordtenaren hebben aangegeven de wijkbureaus in hun stad enorm te missen.1 
 
Bovendien zou de huidige politiepost aan de P.A. de Genestetstraat in Krispijn en het bureau 
aan de Vissersdijk geen publieksfunctie hebben en moeten mensen die fysiek een agent 
willen spreken naar het districtsbureau aan de Overkampweg.2 
Vooral voor ouderen en gehandicapten is dit een hard gelag. 
 

 
1 https://www.ad.nl/dordrecht/politie-moet-post-houden-in-dordtse-binnenstad~acaca35a/  
2 https://www.ad.nl/dordrecht/toen-elke-wijk-nog-zijn-eigen-politiepost-had-dit-waren-de-bijzondere-posten-
van-dordt~ab699468/  
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Ondergetekende wil dan ook graag de volgende vragen aan het College stellen en dan met 
name aan burgemeester Kolff: 
 
1) Deelt u de mening dat het volstrekt onacceptabel is, als door capaciteitsproblemen bij 
Handhaving en de politie Dordrecht (Drechtsteden-Binnen) veiligheidstaken blijven liggen 
met alle gevolgen van dien voor onze burgers? Zo nee, waarom niet? 
 
2) Kunt u aangeven wat momenteel de exacte capaciteit is van Handhaving en de politie 
Dordrecht (Drechtsteden-Binnen), tegen welke capaciteitsproblemen zij (zijn) aanlopen, 
welke veiligheidstaken mogelijk (zijn) blijven liggen door eventuele capaciteitsproblemen en 
wat door de gemeente en eventuele partners is en/of wordt ondernomen om 
capaciteitsproblemen op te lossen? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk 
details.  
 
3) Deelt u de mening dat het belangrijk is voor de leefbaarheid en veiligheid in de 
binnenstad, dat ook daar een politiebureau of post aanwezig is, waar tevens fysiek aangifte 
kan worden gedaan door burgers? Zo nee, waarom niet? 
 
4) Kunt u aangeven of er plannen zijn om op een andere locatie in de binnenstad een 
politiebureau of post te realiseren, als compensatie voor het verdwijnen van politiebureau 
Groenmarkt en of daar door mensen fysiek aangifte kan worden gedaan? Graag een 
gemotiveerd antwoord.  
 
5) Kunt u aangeven waarom het niet mogelijk is om fysiek aangifte te doen bij de politiepost 
aan de P.A. de Genestetstraat in Krispijn, alsmede het bureau aan de Vissersdijk en wat door 
u en eventuele partners is en/of wordt ondernomen om dit mogelijk te maken? Graag een 
gemotiveerd antwoord. 
 
6) Kunt u aangeven op welke manier er rekening wordt en/of gaat worden gehouden met de 
genoemde uitkomst dat Dordtenaren de wijkbureaus in hun stad enorm missen? Graag een 
gemotiveerd antwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
D.T.J. van Leeuwen, fractievoorzitter  
PVV Dordrecht 


